
VEVČE — ZG. KAŠELJ
Od 12. do 16. dccembra so v naši KS potckalc lelne konlerence

družbcnopolitičnih organizacij in lahko bi kar rekli. da jc bil to tedcn
volilnih sej. >

2c ! 2. decembra je bila volilna seja krajovne konference SZDL. na
kateri so se posvetili predvsem kadruvskim sprememham in program-
skim usmeritvam za v prihodnje. Za predsednika so izvolili Slavka Ger-
lico. za podpredscdnikaMartina Famaceta in Milana Balažiča. za sc-
kretarko pa Valcrijo Jascnc. Konferenca je tudi zmanjšala štcvilo čla-
nov prcdscdstva SZDL z 21 na ! 3. medtem ko vaška odbora — Vevški
in Kašeljski — še naprej štejeta po 10 članov.

Dan kasneje. v torek je bila volilna seja osnovne organizacije Zveze
komunistov. na katcri so kritično occnili svoje dclo in varnostno poli-
ličnc razmerc v KS. Za novega sckrctarja so izvolili Toneta Trtnika, za
njegovega namestnika pa Bojana Razdevška.

V četrtek 15. dccembra so imcli lctno vnlilno programsko sejo re-
zenvni vojaški starcšine. ki so po oceni lclošnjega dela in po dogovoru
za prihodnjc za prcdscdnika izvolili Milka Riglorja.

V pctek pa-so »volilno programski tcdcn« zaključili člani zvcze bor-
cev s svojo redno letno programsko sejo. ki je bila dobro obiskana in
kvalitetna po vsebini. Predsednik je Se naprej ostal Franc Sotlar-Pavi-
jan.


